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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Посещението се организира от Българската търговско-промишлена палата и Асоциацията на българо-арабските
икономически камари. В първия ден от визитата се проведе бизнес форум. Събитието, домакинствано от местния
партньор; бе открито от Мохамед Бин Ахмед Туар Ал Кувари, първи зам.председател на Катарската търговско-
промишлена палата. Той заяви, че очаква по-динамично развитие на двустранните иконом... 

Очертават се възможности за навлизане на нови български стоки на бразилския пазар Посланикът на Бразилия в
София Н.Пр. Мария Едилеуза Фонтенеле Рейс посети Българската търговско-промишлена палата и проведе
работна среща с председателя Цветан Симеонов. Тя представи актуална информация за развитието на
икономиката на латиноамериканската страна и посочи конкретни области, в които има засилен интерес... 

За единадесета поредна година София ще стане домакин на събитието, което поставя на фокус балканските вина
и култура. Между 16 и 18 юни Балканският международен винен фестивал (The Balkans International Wine Festival,
BIWCF) ще разположи своите традиционни бели шатри в пространството пред НДК, където 70 винопроизводители
ще предложат за дегустация селекция от своята най-добра продукция. Посетители... 

Бяха очертани перспективните области за взаимноизгоден бизнес Темата за зелената икономика бе на фокус по
време на българо-турски бизнес форум "Възможности за устойчиво търговско-икономическо сътрудничество в
прехода към зелена икономика", проведен в края на миналата седмица в Банско. Българската търговско-
промишлена палата подкрепи събитието, организирано от Българско-турската търговско-индустри... 

Заглавие: Посещение на българска бизнес делегация в Катар
Дата: 14.06.2022 16:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Активизиране на деловото партньорство с Бразилия
Дата: 15.06.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Виненото градче на Балканския фестивал на виното отваря врати в сърцето на София на 16 юни
Дата: 14.06.2022 18:32
Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Българо-турски форум, посветен на двустранното сътрудничество в прехода към зелена икономика
Дата: 14.06.2022 14:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БРТПП кани компании да участват на изложение в Букурещ
Дата: 15.06.2022 09:00
Медия: Arena media

https://www.bcci.bg/news/18822
https://www.bcci.bg/news/18823
http://dartsnews.bg/2022/06/14/%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D1%87%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D1%84%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B2/
https://www.bcci.bg/news/18821
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=48886


Екипът на Българо-румънска търговско-промишлена палата (БРТПП) кани български компании да участват в BIFE-
SIM - най-значимото търговско изложение за мебели, оборудване и аксесоари в Румъния, което ще се състои
между 22 и 25 септември 2022 г., в най-големия изложбен център в Букурещ - Romexpo, съобщиха от палатата. На
BIFE-SIM се представят най-новите тенденции в мебелите, оборудването, декорациите... 

Екипът на Българо-румънска търговско-промишлена палата (БРТПП) кани български компании да участват в BIFE-
SIM - най-значимото търговско изложение за мебели, оборудване и аксесоари в Румъния, което ще се състои
между 22 и 25 септември 2022 г., в най-големия изложбен център в Букурещ - Romexpo, съобщиха от палатата. На
BIFE-SIM се представят най-новите тенденции в мебелите, оборудването, декорациите... 

На 15 юни 2022 г. (сряда) от 13:00 ч. в Зала 1 на НДК ще се проведе бизнес Конференция "Надграждане за
Великани" под мотото "Стратегията е 100 пъти по-важна от действията." Събитието се организира от
международната консултантска организация Cantarelli Business Club, в партньорство с Българската търговско-
промишлена палата (БТПП). Конференцията ще запознае гостите с универсалната стратегия "Теория ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Екипът на Българо-румънска търговско-промишлена палата (БРТПП) кани български компании да участват в BIFE-
SIM - най-значимото търговско изложение за мебели, оборудване и аксесоари в Румъния, което ще се проведе
между 22 и 25 септември 2022 г., в Павилион B2, съобщиха от палатата. На BIFE-SIM се представят най-новите
тенденции в мебелите, оборудването, декорациите и аксесоарите, както на румънския,... 

България пада с едно място и заема 36-та позиция в Global Startup Ecosystem Index (GSEI) – световна класация,
която подрежда страните на база колко благоприятен е климатът за развитието на стартъпи. В глобалния индекс
на StartupBlink за стартъп екосистемите през 2022 г. България остава най-високо класираната страна на
Балканите. След нея се нареждат Румъния (39), Хърватия (45) и Гърция (48). Проуч... 

Новият брой (154 от юни 2022 г.) на списание "Българска наука" представя мнения за българското образование на
учени и студенти в текст на автора на списанието Радослав Тодоров. Представяме ви материала с малки
съкращения, В подробно интервю за "Българска наука" проф. Костадин Костадинов говори за изграждането на
СТЕМ образованието в България и неговото значение (STEM образование е съкращение, кое... 

Заглавие: Българо-румънската търговско-промишлена палата кани български компании да участват в
изложение в Букурещ
Дата: 15.06.2022 08:44
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Експерти ще представят стратегия за популяризиране на България в цял свят на бизнес конференция
в София
Дата: 14.06.2022 23:55
Медия: My PR

Заглавие: БГ компании на мебелно изложение в Румъния
Дата: 14.06.2022 14:07
Медия: Economynews

Заглавие: GSEI: България с влошен климат за развитие на стартъпи, но остава първа на Балканите
Дата: 14.06.2022 21:05
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Списание "Българска наука" представя мнения на учени и студенти за разликите между българското
и световното образование
Дата: 14.06.2022 17:33
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bta.bg/bg/news/economy/282132-balgaro-rumanskata-targovsko-promishlena-palata-kani-balgarski-kompanii-da-uchas
https://www.mypr.bg/news/others/Eksperti-shte-predstavyat-strategiya-za-populyarizirane-na-Balgariya-v-tsyal-svyat-na-biznes-konferentsiya-v-Sofiya-33852/
http://www.economynews.bg/%D0%B1%D0%B3-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B2-%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D0%B8%D1%8F-news104209.html
https://bgnes.bg/news/gsei-b-lgaria-s-vloshen-klimat-za-razvitie-na-start-pi-no-ostava-p-rva-na-balkanite/
https://www.bta.bg/bg/news/lik/281935-spisanie-balgarska-nauka-predstavya-mneniya-na-ucheni-i-studenti-za-razlikite-


От продължаваме промяната заявиха, че министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер и екипът му са
поставили рекорд в привличането на инвестиции в България. Във видеообръщение Даниел Лорер обобщава
постигнатото за последните шест месеца. "Екипът ми ме предизвика за 60 секунди да споделя какво сме
постигнали в Министерството на иновациите и растежа", казва той във видеото, преди да изброи резулт... 

Улрик Кнудсен, зам. генерален секретар на ОИСР, "Светът е бизнес", 14.06.22Процесът по присъединяване на
България в Организацията за икономическо сътрудничество и развитие е планиран отдавна, но ще продължи още
няколко години в зависимост от това колко скоро България ще даде отговори на 25-те отделни технически комисии
на организацията. ОИСР се опитва да създаде стандартите, които да се разпростра... 

Българската петролна компания, производител и дистрибутор на горива и петролни продукти Insa Oil и
американската компания за развитие на стратегически енергийни инвестиции Focal Point Energy (FPE), създадоха
съвместната компания: INSA OIL INC SA.Капиталите в новото дружество са разпределени поравно (50/50). Целта
на партньорството между Focal Point Energy и Insa Oil е да се разшири обхвата на дейн... 

Корупцията не просто е пуснала корени - променила е самата ДНК на българската държавностЩо е то "златен
гьол"? Това е локва, която българските управляващи обикновено прескачат - но не за да пазят обувките си чисти от
кал, а за да не я разплискат. Може да бъде открита там, където регулярно се вливат финансови потоци - например
от такси и глоби. Една такава, разляла се в Държавната комисия по хазарт... 

"Достатъчно ли плаща концесионерът на държавата?", "Колко злато се изнася от България", "Как страната ни
защитава националното си богатство" и "Защо резултатите от дейността на "Дънди прешъс металс Челопеч" ЕАД са
"конфиденциална информация" ? Тези въпроси се задават спорадично от десетилетия. Проблемът стигна и до
Специализираната прокуратура, след като Софийска градска прокуратура през 2020 г. и... 

Спешен пакет от антикризисни мерки, с който да се намалят негативните последствия от увеличаващите се цени
на горивата и енергоносителите върху хората и бизнеса, предлага Министерският съвет с промените в Закона за
държавния бюджет за 2022 г., които влизат на първо четене в пленарна зала на Народното събрание днес.
Мерките трябва да противодействат и на нарастващия инфлационен натиск. Че ще има а... 

Заглавие: ПП: Даниел Лорер и екипът му поставиха рекорд в привличането на инвестиции у нас
Дата: 14.06.2022 21:40
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Членството в ОИСР ще помогне на България да се модернизира и да привлече инвеститори
Дата: 14.06.2022 21:25
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Нова българо-американска компания завладява нашия и Балканския енергиен пазар 
Дата: 14.06.2022 17:00
Медия: Русе 24

Заглавие: "Златният гьол" на Капитан Андреево: как се случват нещата в България
Дата: 14.06.2022 21:00
Медия: Факти

Заглавие: Златото на България отива в Намибия
Дата: 13.06.2022 18:05
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Актуализацията на Бюджет 2022 влиза в парламента
Дата: 15.06.2022 09:30
Медия: Мениджър

Заглавие: Антикризисните мерки влизат в парламента. Но ще минат ли?
Дата: 15.06.2022 08:46
Медия: Инвестор.БГ

https://bntnews.bg/news/pp-daniel-lorer-i-ekipat-mu-postaviha-rekord-v-privlichaneto-na-investicii-u-nas-1198229news.html
https://www.bloombergtv.bg/a/19-svetat-e-biznes/107546-chlenstvoto-v-oisr-shte-pomogne-na-balgariya-da-se-modernizira-i-da-privleche-investitori
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Novabulgaro-amerikanska-kompaniya-zavladyava-nashiyai-Balkanskiya-energien-pazar-1285615
https://fakti.bg/mnenia/687133-zlatniat-gyol-na-kapitan-andreevo-kak-se-sluchvat-neshtata-v-balgaria
https://www.pbnovini.com/balgariya/2022/zlatoto-na-balgariya-otiva-v-namibiya/
https://manager.bg/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/aktualizaciata-na-budzet-2022-vliza-v-parlamenta
https://www.investor.bg/biudjet-i-finansi/333/a/antikrizisnite-merki-vlizat-v-parlamenta-no-shte-minat-li--354134/


Предвиждат се ръст на пенсии, данъчни облекчения, помощ за горива, а над 140 млн. лв. ще бъдат спестени от
отпадналите Covid мерки Спешен пакет от антикризисни мерки, с който да се намалят негативните последствия от
увеличаващите се цени на горивата и енергоносителите върху хората и бизнеса, предлага Министерският съвет с
промените в Закона за държавния бюджет за 2022 г., които влизат на първо чет... 

Форумът е организиран от списание "Мениджър" и ще се проведе днес в Hyatt Regency Sofia и начален час
13.30Събитието е естествено продължение на дългогодишната стратегия на "Мениджър" да обсъжда теми,
свързани с лидерство и успешни работодателски практики във всички свои канали. То ще постави ключови и важни
въпроси пред бизнеса в България днес: как намира, обучава и задържа служители в условия н... 

Търсенето на логистични услуги от България нараства за някои стоки В статията си "България иска да стане нов
хъб за природен газ" Агенцията за икономическо развитие на Германия (Germany Trade & Invest - GTAI) информира
за актуалното състояние в българската логистична индустрия. Транспортните разходи се увеличават, но търсенето
на логистични услуги е голямо, тъй като компаниите разширяват маршр... 

В статията си "България иска да стане нов хъб за природен газ" Агенцията за икономическо развитие на Германия
(Germany Trade & Invest - GTAI) информира за актуалното състояние в българската логистична индустрия.
Транспортните разходи се увеличават, но търсенето на логистични услуги е голямо, тъй като компаниите
разширяват маршрутите за доставка, се посочва в статията, цитирана в най-новия брой... 

Сред 64 държави сме на 53-то мястоБизнесът в България се възстановява след пандемията от Covid-19, но
оставаме на опашката в Европа по конкурентоспособност. Това сочи Годишникът на световната
конкурентоспособност 2022 г. на Института за развитие на управлението (IMD, Швейцария), чиито данни са
цитирани от Центъра за изследване на демокрацията. През 2022 г. България заема 53-то място от общо 64 дър... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Парламентът на Косово одобри принципно проектозакон, позволяващ увеличение на минималната работна
заплата в страната, съобщи КосоваПрес. Проектът беше приет с 68 гласа "за", като за него гласуваха депутатите от
управляващото Движение "Самоопределение" и Сръбската листа, а представителите на опозицията не участваха в
гласуването. Асошиейтед прес отбелязва, че проектът предвижда увеличение на минима... 

Заглавие: Next Level HR - следващо ниво в управлението на хора
Дата: 15.06.2022 09:42
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: България иска да стане новият хъб за доставки за Азия
Дата: 15.06.2022 10:14
Медия: Dunavmost

Заглавие: Търсенето на логистични услуги от България нараства за някои стоки, сочи анализ  
Дата: 15.06.2022 09:19
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Оставаме на опашката по конкурентоспособност в Европа
Дата: 15.06.2022 12:09
Медия: Сега

Заглавие: Косовският парламент одобри проектозакон за увеличение на минималната заплата
Дата: 14.06.2022 20:08
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Турция вдига заплатите, за да спаси хората от убийствената инфлация?
Дата: 14.06.2022 20:00
Медия: Експерт

https://business.dir.bg/ikonomika/next-level-hr-sledvashto-nivo-v-upravlenieto-na-hora
https://www.dunavmost.com/novini/balgariya-iska-da-stane-noviyat-hab-za-dostavki-za-aziya
https://www.bta.bg/bg/news/economy/282134-tarseneto-na-logistichni-uslugi-ot-balgariya-narastva-za-nyakoi-stoki-sochi-ana
https://segabg.com/category-economy/ostavame-na-opashkata-po-konkurentosposobnost-evropa
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/282039-kosovskiyat-parlament-odobri-proektozakon-za-uvelichenie-na-minimalnata-zaplata
https://www.expert.bg/macroview/finance/turcija-vdiga-zaplatite-za-da-spasi-horata-ot-ubijstvenata-inflacija-1768162.html


Турция може да увеличи заплатите от юли, в опит да предпази домакинствата от нарастваща инфлация. "Турция е
в състояние да приложи споразумение, което ще удовлетвори всички служители през юли", каза министърът на
труда и социалното осигуряване Ведат Билгин на събитие в столицата Анкара. "Наше задължение е да защитим
служителите от инфлацията. Няма да позволим служителите да бъдат смачкани от инфла... 

Държавата плаща заплата, режийни разходи и интернет Юлияна КОЛЧАКОВАЕдин дупнишки работодател иска
средства за осигуряване на субсидирана заетост на избягали от войната украинци по проекта "Солидарност", който
се финансира по Оперативна програма "Развитие на човешките ресурси". "На този етап в Дирекция "Бюро по
труда"- Дупница, има подадено само едно заявление от работодател, който заявява едно св... 

От КТ "Подкрепа" изпратиха становище до премиера Кирил Петков, подписано от 11 синдикални федерации
Правителството да преразгледа решението си за настаняване на бежанци от войната в Украйна в държавни
почивни бази, настояха от КТ "Подкрепа", които разпратиха свое становище до премиера Кирил Петков.
Документът е подписан от председателите на 11 синдикални федерации. В него се казва: "Над 50 000 раб... 

Област Добрич е сред 12 области в страната, в които работодателите са заявили, че ще се нуждаят от повече кадри
спрямо година по-рано. Сред тях са още областите София-град, Варна, Русе, Плевен и др. Най-слабо е търсенето
на кадри в област Бургас, Пловдив, Търговище, Хасково и Ловеч и др. Това сочи първото за 2022 г. проучване на
потребностите на работодателите от работна сила на Агенция по заетост... 

Водещата българска IT компания SiteGround получи сребърно отличие в класацията "Топ 100 на най-добрите
работодатели в България 2022". Компанията е класирана на второ място сред 100-те водещи български
работодатели спрямо критериите на Career Show Index. Класацията е съставена на база спечелени български и
международни отличия през последните три години. SiteGround за втора поредна година е в челни... 

Служителите имат все по-доминираща роля на глобалния пазар на труда, като 43% от тях споделят, че е вероятно
да напуснат настоящата си работа през следващите 12 месеца, водени най-вече от желание за по-високо
възнаграждение, по-добри кариерни възможности и гъвкавост. Това става ясно от ново проучване на EY-Work
Reimagined, което има за цел да покаже как компаниите в световен мащаб отговарят на про... 

Първата тема, която обсъдихме е възможността Германия да подпомогне нашите усилия на граничния пункт

Заглавие: Само един работодател от Дупница с интерес за назначаване на бежанец
Дата: 14.06.2022 18:41
Медия: Вяра Нюз

Заглавие: Синдикалисти скочиха срещу бежанците в държавни бази
Дата: 14.06.2022 17:36
Медия: Старозагорски Новини

Заглавие: Добрич е сред областите в страната с най-голямо търсене на кадри от работодателите
Дата: 14.06.2022 17:35
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: SiteGround със сребърно отличие за най-добър работодател в България
Дата: 14.06.2022 17:30
Медия: Actualno.com

Заглавие: По-висока заплата - основен мотив за смяна на работодателя
Дата: 14.06.2022 17:05
Медия: Мениджър

Заглавие: Асен Василев е поискал германски митничари за "Капитан Андреево"
Дата: 14.06.2022 20:33
Медия: Шум.бг

https://viaranews.com/%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D1%83%D0%BF%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D1%81-%D0%B8%D0%BD%D1%82/
http://starozagorskinovini.com/stznews/%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8-%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-%D0%B1%D0%B5%D0%B6%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%82/
https://pronewsdobrich.bg/2022/06/14/dobrich-e-sred-oblastite-v-stranata-s-nay-golyamo-tarsene-na-kadri-ot-rabotodatelite/
https://www.actualno.com/economy/siteground-sys-srebyrno-otlichie-za-naj-dobyr-rabotodatel-v-bylgarija-news_1768075.html
https://manager.bg/%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B6%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D1%82/43-ot-sluzitelite-sa-gotovi-da-napusnat-rabota-zaradi-po-dobro-zaplastane-karierni-vazmoznosti-i-gavkavost
https://www.shum.bg/article/226194/


"Капитан Андреево" с персонал от немските митници", каза днес вицепремиерът по еврофондовете и министър на
финансите Асен Василев след срещата си с федералния министър на финансите на Германия Кристиан Линднер,
който е на посещение в България. От два месеца ситуацията на пункта е напрегната, след к... 

Китай постигнал за 7 години това, което САЩ за цели 30 годиниЗа седем години Китай е намалил замърсяването
на въздуха почти толкова, колкото САЩ за три десетилетия, като по този начин е спомогнал за намаляване на
средните нива на смога в световен мащаб, съобщава Bloomberg. Според Института за енергийна политика към
Чикагския университет количеството на вредните частици във въздуха в Китай е намаля... 

Георги Габров е ръководител на екипа от специалисти, който стои зад разработката на електронното трудово
досие sHRedy. С повече от 8 години опит в сферата на бизнес консултирането и имплементирането на софтуерни
решения за управление на човешките ресурси. Той ще бъде участник в предстоящия днес форум HR Next Level,
организиран от списание "Мениджър". Господин Габров, колко компании в България са в... 

Проучването на EY-Work Reimagined показва как компаниите в световен мащаб отговарят на продължаващата
трансформация на начина, по-който работим и надпреварата за талантиНово проучване на EY-Work Reimagined
има за цел да покаже как компаниите в световен мащаб отговарят на продължаващата трансформация на начина,
по-който работим и надпреварата за таланти, като същевременно продължават да следват сво... 

Шефът на БНБ предупреди за риск от вдигане на данъците в България. Димитър Радев обърна внимание, че
правителството поема значителни допълнителни постоянни разходи, срещу които обаче не стоят постоянни
приходи в бюджета. А това може да доведе до вдигане на данъци, съкращаване на други разходи или
инфлационна спирала. Cпopeд нeгo пoдoбнa cитyaция би дoвeлa и дo "знaчитeлнo пo-ĸoмплициpaнa мaĸpoиĸoн... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Тодор Неделев е във все по-добро състояние. От днес той вече се движи самостоятелно, напълно контактен е и в
добро състояние на духа. Прогнозата на проф. Шота Ингороква, който извърши хирургическата интервенция, е, че
Неделев ще бъде изписан от болничното заведение на 16 или 17 юни, а през следващата седмица ще бъде
транспортиран обратно в България."За целта Българският футболен съюз прави всичко ... 

Заглавие: Кампанията на Китай за чист въздух дава впечатляващи резултати
Дата: 14.06.2022 20:04
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: С електронното трудово досие могат да се назначават служители, без дори да сте ги виждали на
живо
Дата: 15.06.2022 09:15
Медия: Мениджър

Заглавие: 43% от служителите са готови да напуснат заради по-високо заплащане, по-добри кариерни
възможности и гъвкавост
Дата: 15.06.2022 07:08
Медия: Economy

Заглавие: Вдигат ли ни данъците? Говори шефът на БНБ
Дата: 15.06.2022 11:50
Медия: Марица

Заглавие: Неделев вече се движи самостоятелно
Дата: 14.06.2022 18:35
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: ГОРЕЩО В ПИК: Генчовска с ударни назначения, преди да сдаде поста във Външно - хора на Радев
превземат министерството
Дата: 14.06.2022 17:34
Медия: ПИК

https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/107534-kampaniyata-na-kitay-za-chist-vazduh-dava-vpechatlyavashti-rezultati
https://manager.bg/%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D0%B8/s-elektronnoto-trudovo-dosie-mogat-da-se-naznachavat-sluziteli-bez-dori-da-ste-gi-vizdali-na-zivo
https://www.economy.bg/humancapital/view/51048/43%25-ot-sluzhitelite-sa-gotovi-da-napusnat-zaradi-po-visoko-zaplashtane-po-dobri-karierni-vyzmozhnosti-i-gyvkavost
https://www.marica.bg/biznes-zona/vdigat-li-ni-danacite-govori-shefat-na-bnb
https://www.plovdiv-press.bg/2022/06/14/%D0%BD%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE/269738/
https://pik.bg/%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D1%87%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%81-%D1%83%D0%B4%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D1%8A%D0%BD%D1%88%D0%BD%D0%BE---%D1%85%D0%BE%D1%80%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-news1110415.html


В очакване на ново служебно правителство хора на президента Радев заемат ключови позиции в МВнР. Помощ в
реализацията на тези действия идва лично от министъра на външните работи Теодора Генчовска. Това научи ПИК
от свои източници в Министерството на външните работи. Припомняме, че преди да заеме поста на външен
министър, Генчовска е била главен експерт към администрацията на президента Румен Раде... 

Автор: Стефан Стоянов, участник в кръглата маса (1990), член на НКС на СДС (1989-1990), депутат в VII ВНС (1990-
1991), подписал Конституцията на РБ, посланик в Атина (2002-2006). Саудитска Арабия извършва масово публични
екзекуции. Включително екзекутират и непълнолетни. Понякога излагат труповете на публични места за
назидание. Държат хора с години в ареста без присъда и без достъп до адвокат - в... 

Вицепрезидентът Илияна Йотова уважи с лично присъствие приема на посланик Алфредо Атанасов по повод
Националния празник на Аржентина. В красивата резиденция на латиноамериканската страна се събраха
политици, дейци на културата, преводачи, журналисти. Илияна Йотова получи обилна информация за развитието
на връзките между двете страни в последните години в продължителен разговор с посланик Атанасов... 

Скандал се разрази в парламента около изслушването на външния министър Теодора Генчовска по темата за
Северна Македония. То бе по искане на "Има такъв народ", които настояват за закрито заседание, но бившите им
партньори от "Продължаваме промяната" предложиха изслушването да е открито. Това попречи на министър
Генчовска да цитира секретни документи, което предизвика бурна разправия в пленарната за... 

"Правителството перфектно свършва работата на Кремъл. Потресаващо е нарастването на американофобията в
България. Най-вероятно септември ще се ходи на избори", коментира писателятПремиерът Кирил Петков заяви,
че мафията и Русия искат да свалят правителството. "Заваля порой в българската политическа действителност.
Лошото е, че през цялото това време на Прехода политическата класа "изсече върбите по... 

Заглавие: Националният интерес на България. Трябва ли да имаме търговски взаимоотношения с Русия?
Дата: 14.06.2022 16:21
Медия: Гласове

Заглавие: Посланик Алфредо Атанасов посрещна видни гости за националния празник на Аржентина
Дата: 15.06.2022 11:35
Медия: Столица Бг

Заглавие: Скандал за Северна Македония, изслушването на Генчовска без секретни документи
Дата: 15.06.2022 11:15
Медия: 24 Часа

Заглавие: Димитър Недков: Слави постъпи като Путин - удари първи, и то пак заради геополитика
Дата: 15.06.2022 10:57
Медия: Епицентър

https://glasove.com/komentari/natsionalniyat-interes-na-balgariya-tryabva-li-da-imame-targovski-vzaimootnosheniya-s-rusiya
https://stolica.bg/svobodno-vreme/poslanik-alfredo-atanasov-posreshtna-vidni-gosti-za-natsionalniya-praznik-na-arzhentina
https://www.24chasa.bg/region/article/11819077
http://epicenter.bg/article/Dimitar-Nedkov--Slavi-postapi-kato-Putin---udari-parvi--i-to-pak-zaradi-geopolitika/284959/11/0
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